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ÁداردÁدوستÁورزشکاریÁهر
پرچمÁکشورشÁراÁبالاÁببرد

شمشیرباز اصفهانی تیم ملی گفت: هر ورزشکاری 
دوست دارد در هر رقابت بهترین نتیجه را بگیرد، پرچم 

کشورش را بالا ببرد و سرود ملی کشورش را بشنود.
ملی  تیم  اصفهانی  شمشیرباز  هادی عابدینی،  زهرا 
در گفت و گو با فارس در خصوص حضور در مسابقات 
مسابقه  برگزاری  از  بعد  داشت:  اظهار  جهان  قهرمانی 
قهرمانی کشور، نفرات منتخب به اردوی انتخابی تیم 
انتخابی  در  برتر  نفرات  سپس  و  شدند  دعوت  ملی 
مشخص شدند.وی با بیان این که اردوهای آماده سازی 
خیلی منظم و دقیق بود، گفت: اردوی های بدنسازی و 
تخصصی شمشیربازی داشتیم و اکنون در اردوی متصل 
به اعزام هستیم.عابدینی تصریح کرد: جنگ ۱۲ روزه روی 
تمرینات و اردوها تأثیر داشت اما در شهرهای خودمان 
تمرینات انفرادی را پیگیری می کردیم و آمادگی خوبی 
کسب کرده ایم.شمشیرباز اصفهانی تیم ملی عنوان کرد: 
مسابقات قهرمانی جهان بعد از المپیک، مهم ترین مسابقه 
رقابت  این  در  دنیا  بهترین های  و  است  شمشیربازی 
حضور پیدا می کنند.او خاطرنشان کرد: اولین بار است در 
این سطح شرکت می کنم، امیدوارم بتوانیم نتیجه خوبی 
بگیریم و بدرخشیم.عابدینی با بیان این که، هر ورزشکاری 
دوست دارد در هر رقابت بهترین نتیجه را بگیرد، گفت: 
ورزشکار دوست دارد پرچم کشورش را بالا ببرد و سرود 
ملی کشورش را بشنود. شمشیرباز اصفهانی تیم ملی در 
پایان یادآور شد: بالا بردن پرچم ایران بعد از جنگ ۱۲ 
روزه به مردم دنیا ثابت می کند، نه تنها شکست نخورده ایم 
بلکه در بالاترین سطوح ورزش به رقابت می پردازیم تا 
بهترین نتیجه را کسب کنیم. رقابت های قهرمانی جهان 
شمشیربازی ۲۰۲۵ از تاریخ ۲۸ تیر ماه در شهر تفلیس 
پایتخت گرجستان برگزار خواهد شد و ریحانه رضایی در 
اپه بانوان، علی امینی و عرفان جعفرزاده در فلوره آقایان و 
زهرا عابدینی در سابر بانوان نفرات اصفهانی حاضر در این 

رقابت ها خواهند بود.

ÁاصفهانÁووشوÁبرایÁخطرÁزنگ
بهÁصداÁدرÁآمد

بین المللی  و  ملی  سطح  در  اصفهانی  ووشوکاران 
جایگاه ویژه ای دارند و درخشش آنها در مسابقات مختلف، 
گواه این موضوع است اما امکانات سخت افزاری استان 
اصفهان با پتانسیل نیروی انسانی همخوانی نداشته و دچار 

کمبود های شدیدی است.
ووشوکار   ۴۶۰۰ از  بیش  اصفهان،  استان  در 
سازمان یافته وجود دارد که حدود ۶۰ درصد آنها را آقایان 
و ۴۰ درصد را بانوان تشکیل می دهند؛ این نشان دهنده 
پویایی و گستردگی ووشو در این استان است.ووشوکاران 
اصفهان نه تنها در سطح استانی بلکه در سطح ملی و 
بین المللی نیز جایگاه ویژه ای دارند و درخشش آنها در 
مسابقات مختلف، گواه این موضوع است.بااین حال به 
اذعان اهالی ووشو امکانات سخت افزاری استان اصفهان 
دچار  و  نداشته  همخوانی  انسانی  نیروی  پتانسیل  با 
کمبود های شدیدی است. رامین موحدنیا، سرمربی تیم 
ملی ووشو کشورمان در گفت و گو با خبرنگار ورزشی فارس 
در اصفهان دراین خصوص اظهار داشت: اصفهان همیشه 
یکی از میزبان های خوب ما در مسابقات قهرمانی کشور 
افزود:  است.وی   از قطب های ووشو کشور  و یکی  بود 
اصفهان تنها استانی است که به اصطلاح یک پک کامل 
را در اختیار دارد، در بخش ها و رده های مختلف در هر ۲ 
سبک تالو و ساندا ملی پوش داشته است.موحدنیا تصریح 
کرد: زنجان یکی دیگر از قطب های ووشو است اما مانند 
اصفهان در همه بخش ها مدعی نیست؛ این استان در 
ووشو ایران نقش جدی دارد اما باتوجه به چنین پتانسیلی 
که وجود دارد، در اختیار امکانات سخت افزاری اصفهان 
بسیار محدود است. سرمربی تیم ملی ووشو گفت: وجود 
ورزشکاران سازمان یافته، قهرمانان ملی و مدیریت خوب 
در اصفهان می طلبد که حداقل ۳ تا ۴ سالن به این شکل و 
با این امکانات در دسترس باشد.وی ادامه داد: این سالن ها 
به زیرساخت هایی مانند تالوفیل، سکو و امکانات بدنسازی 
نیاز دارند؛ نسبت به سایر استان های کشور اصفهان دارای 
خلأ جدی است. موحدنیا با بیان این که استان هایی با 
سطح بسیار پایین تر که در شروع کار قرار دارند نیز همین 
امکانات را دارند، خاطرنشان کرد: شاید این امکانات در ۲۰ 
سال قبل یک مزیت محسوب می شد اما در حال حاضر 
خیلی از استان ها چندین خانه ووشو دارند؛ زیرساخت روند 
پیشرفت را تسریع می کند و در اصفهان یک عقب افتادگی 
جدی وجود دارد. روناسی، رئیس هیأت ووشو اصفهان نیز 
اظهار داشت: هم فدراسیون و هم اداره ورزش در ۹ سالی 
که رئیس هیات بودم حمایت های خوبی را انجام دادند و 
در سمت مقابل نیز ورزشکاران توانایی های خود را اثبات 
کردند.وی افزود: در سال های گذشته ۸۰ درصد تیم های 
ملی در بخش آقایان و بانوان و رده های سنی مختلف را 
اصفهانی ها تشکیل می دادند که شامل سرپرست، مربی و 
بازیکنان می شده است.روناسی تصریح کرد: تنها مشکلی 
که وجود دارد، این است که خانه ووشو از نظر زیرساختی و 
سالن بدنسازی نیاز به تجهیز دارد، این مطالبه ای چند ساله 
است که آن را دنبال می کنیم و با آمدن مهدی صدری 
به عنوان مدیرکل ورزش و جوانان استان، این روند تسریع 
شده است. رئیس هیأت ووشو اصفهان گفت: قول حمایت 
داده شده است، بحث سرمایش و گرمایش مجموعه نیاز 
به نوسازی دارد و سالن بدنسازی نیز باید تجهیز شود.به 
گزارش فارس، ووشو مرکب از دوکلمه »وو« و »شو« به 
معنی هنر رزم، ورزش رزمی ملی کشور چین است که در 
آن انواع مختلف حرکات برای سلامتی جسم و روح و دفاع 
شخصی در نظر گرفته شده  است.در ایران از اسفند ۱۳۸۲ 
ووشو فعالیت خود را در قالب فدراسیون مستقل ادامه 

می دهد و با ۲۰ سبک در سی و یک استان فعال است.

عبور از استپ وزنی با رژيم و ورزش

ÁدوÁتیمÁدرÁقهرمانیÁجهانÁوÁکشورهایÁاسلامیÁداریم

ÁفوتبالÁوجوشÁجنبÁپرÁروز
Áاصفهان

نزدیک شـدن به شـروع دوره بیسـت و پنـج لیگ برتر 
فوتبـال جنـب و جـوش نقل و انتقـالات را نیـز در تیم 
هـای لیگ برتری فوتبال اصفهان بیشـتر کرده اسـت.

 بـه گزارش ایرنا، تیم فوتبال سـپاهان بـا اضافه کردن 
برانکـو کاتیج صربسـتانی به عنوان مربـی دروازه بان ها 
و دسـتیار محـرم نویدکیا آغاز کـرد. کاتیچ که در فصل 
۲۰۲۳-۲۰۲۴ در تیم الهلال عربسـتان فعالیت داشـت، 
التعـاون و  سـابقه کار در تیم هـای دبرسـن، گزتپـه، 

رداسـتار را هـم در کارنامه دارد.
ÁÁشدÁپوشÁطلاییÁًرسماÁرضاوندÁآرش

هافبـک فصـل گذشـته اسـتقلال کـه از هفتـه هـای 
گـوش  بـه  شـدنش  سـپاهانی  زمزمه هـای  گذشـته 
می رسـید، امـروز بـا قـراردادی ۲ سـاله رسـما طلایی 
پـوش شـد. ایـن بازیکـن سـابقه بـازی در تیم هـای 
اسـتقلال، فولاد خوزسـتان، سـایپا و نفت تهـران را در 
کارنامـه دارد. رضاونـد همچنیـن بـرای تیم ملـی امید 

ایـران بـه میـدان رفته اسـت.
ÁÁÁباÁدیگرÁســالÁیکÁمحمــدیÁهادی

سپاهانÁتمدیدÁکرد
رسـانه رسـمی باشگاه سـپاهان همچنین خبر از تمدید 
یکسـاله بـا هـادی محمـدی بـا توجـه به درخواسـت 
محـرم نویدکیـا، سـرمربی تیـم فوتبـال سـپاهان، داد. 
محمـدی مدافع باتجربه تیم سـپاهان ۲ فصل گذشـته 
در جمـع طلایـی پوشـان حضور داشـت؛ ایـن بازیکن 
توانایـی بـازی به عنـوان دفاع میانـی و راسـت را دارد.

ÁÁÁبازیکنÁتمدیدÁ2ÁوÁجدیدÁقراردادÁیک
درÁذوبÁآهنÁحدادیÁفر

تیـم فوتبـال ذوب آهـن اصفهـان نیـز با افـزودن یک 
مدافـع جدیـد و تمدیـد ۲ بازیکـن دیگـر، در رقابـت با 
همشـهری خـود در فصل نقل و انتقـالات عقب نماند.

ÁÁبرگشتÁآهنÁذوبÁبهÁسابقÁلژیونر
مدافـع اسـبق ذوب آهـن پـس از یـک دوره حضور در 
لیـگ فوتبـال آذربایجـان به جمـع گاندوها بازگشـت. 
آرش قـادری مدافـع اسـبق تیـم فوتبـال این باشـگاه 
پـس از حضـور موفـق در فوتبـال آذربایجـان و تیـم 
»تـوران تـووز« با عقد قراردادی ۲ سـاله بـه ذوب آهن 
بازگشـت. ایـن بازیکـن فصـل گذشـته در ۲۲ بـازی 
بـرای »تـوران تـووز« آذربایجـان بـه میدان رفـت و از 
مهره هـای اصلـی خـط دفاعـی ایـن تیـم بـود. مدافع 
ذوب آهـن که فوتبال خود را از باشـگاه آلومینیوم اراک 
آغـاز کرده، سـابقه حضـور در تیم های پیـکان، تراکتور 

را نیـز در کارنامـه خـود دارد.
محمـود قائدرحمتی قـرارداد خود بـا ذوب آهن را تمدید 

کرد
هافبـک باتجربـه ذوب آهـن قـرارداد خـود را به مدت 
۲ فصـل دیگـر بـا ذوب آهن تمدیـد کـرد. قائدرحمتی 
سـابقه حضـور در تیم هـای بعثـت کرمانشـاه، خیبـر 
خرم آبـاد، سـپاهان، نفـت مسـجد سـلیمان، آلومینیوم 

اراک و نسـاجی مازنـدران را دارد.
ÁÁÁسالهÁســهÁآهنÁذوبÁباÁامیدÁپوشÁملی

تمدیدÁکرد
ابوالفضـل حسـینی فر مدافـع ملی پوش تیم ملـی امید، 
قـرارداد خـود را بـرای سـه فصـل دیگـر بـا ذوب آهن 
تمدید کرد. بنابر گفته روابط عمومی باشـگاه ذوب آهن 
این تمدید قرارداد در راسـتای اجرای پروسـه سـه ساله 
جوان گرایـی این باشـگاه و حفظ اسـتعدادهای آینده دار 

فوتبال کشـور انجام شـده است.

ÁFIVBÁبهÁپیاتزاÁاعتراض
جوابÁداد

بـا اعتـراض سـرمربی تیـم ملـی والیبـال ایـران بـه 
فدراسـیون جهانـی، یـک جلسـه تمریـن ۲ سـاعته در 
بهتریـن زمـان ممکـن به تیـم ایـران اختصـاص پیدا 

. د کر
بـه گـزارش مهـر، تیـم ملـی والیبال ایـران بـه منظور 
حضـور قدرتمند در هفته سـوم لیگ ملت هـای والیبال 
۲۰۲۵ از ظهر روز یک شـنبه وارد شهر گدانسک، محل 
برگـزاری ایـن رقابت ها شـد. مردان والیبال کشـورمان 
روز یک شـنبه استراحت داشـتند و تمرینات آماده سازی 
خـود را از روز دوشـنبه در این شـهر، با تمریـن وزنه در 
یکی از باشـگاه های بدنسـازی نزدیک هتـل مرکوری، 
هتـل محـل اقامـت تیم هـا آغـاز کردنـد. بـر اسـاس 
برنامه اعلام شـده از سـوی کمیته برگزاری مسـابقات 
ایـران  تیـم  توپـی  تمریـن  نخسـتین  گدانسـک،  در 
در ایـن شـهر قـرار بـود سـاعت ۹ صبـح روز دوشـنبه 
برگـزار شـود کـه این موضـوع بـا اعتـراض و ناراحتی 
روبرتـو پیاتـزا مواجه شـد و از کمیته برگزاری خواسـت 
تـا در سـاعتی نزدیـک بـه سـاعت مسـابقه نخسـت 
هفتـه سـوم، تمرینـات خود را برگـزار کند. بـا اعتراض 
کادرفنـی تیـم ایـران به ایـن برنامه، سـاعت تمرین به 
سـاعت ۲۱ تغییـر یافـت امـا بازهـم پیاتزا راضی نشـد 
و ایـن بـار تندتـر از همیشـه نسـبت بـه مسـئولان و 
ناظریـن فدراسـیون جهانی والیبـال اعتراض کـرد و از 
آنهـا خواسـت تـا بهتریـن سـاعت ممکـن را در اختیار 
تیـم ایـران قـرار دهند. ایـن بار مسـئولان فدراسـیون 
جهانـی والیبـال بلافاصله وارد عمل شـده و هماهنگی 
لازم بـرای برگـزاری یـک جلسـه تمرین ۲ سـاعته در 
سـالن تمریـن ورزشـگاه ارگـو آره نـا را انجـام دادنـد تا 
تیـم ایـران نخسـتین تمریـن توپی خـود را از سـاعت 
۱۹:۳۰ بـه وقت محلـی با حضور تمامی نفـرات برگزار 
کنـد. برگـزاری تمرینـات دو تا سـه روز قبـل از بازی، 
مطابـق با سـاعت مسـابقه، بـا حساسـیت های زیادی 
همـراه اسـت کـه سـرمربیان تیم هـا را همـواره دچـار 

می کند. چالـش 

اسـتپ وزنی یک مرحلـه طبیعی و قابل مدیریـت در روند 
کاهش وزن اسـت. اسـتپ وزنی ناشی از سـازگاری بدن با 
کاهـش کالری دریافتی و تغییرات متابولیکی اسـت. وقتی 
فـرد شـروع بـه کاهـش وزن می کند، بـدن بـرای جبران 
کمبـود انـرژی، ذخایـر گلیکـوژن و چربی را می سـوزاند و 
متابولیسـم بـدن کاهـش پیـدا می کند تـا انـرژی کمتری 

مصرف شـود.
بـه گزارش ایمنا، اسـتپ وزنی یا توقـف کاهش وزن یکی 
از چالش هـای رایـج و ناامیدکننـده ای اسـت که بسـیاری 
از افـراد در مسـیر کاهـش وزن بـا آن مواجـه می شـوند. 
ایـن اتفـاق زمانـی می افتـد که پـس از یـک دوره کاهش 
وزن موفـق و چشـمگیر وزن فـرد بـه طـور ناگهانی ثابت 
می مانـد و دیگـر کاهش پیـدا نمی کنـد، حتی اگـر برنامه 

غذایـی و ورزشـی به همـان صـورت ادامه پیـدا کند. 
ایـن وضعیـت که بـه آن پلاتو یـا فلات کاهـش وزن نیز 
گفتـه می شـود، می تواند موجب کاهش انگیزه و احسـاس 
ناامیـدی در فـرد شـود. مقاومـت بـدن به کاهـش وزن یا 
WeIGhT lOSS PlATeAu بـه نـام اسـتپ وزنـی در میان 

عمـوم شـناخته می شـود و به حالتـی گفته می شـود که با 
وجـود کاهـش کالـری مصرفـی و افزایـش فعالیـت بدنی 
فـرد شـاهد وزن قبلـی خـود اسـت و بـا رفتـن روی ترازو 

عـدد جدیـدی را مشـاهده نمی کنـد. در ایـن حالـت ویژه، 
بـدن احسـاس می کنـد کـه در حالـت تمـام شـدن انرژی 
خـود اسـت و بـه همیـن دلیل خـود را برای ذخیـره چربی 

می کند. آمـاده 
 اسـتپ وزنـی یک مرحله طبیعی و قابـل مدیریت در روند 
کاهش وزن اسـت. اسـتپ وزنی ناشی از سـازگاری بدن با 
کاهـش کالری دریافتی و تغییرات متابولیکی اسـت. وقتی 
فـرد شـروع بـه کاهـش وزن می کند، بـدن بـرای جبران 
کمبـود انـرژی، ذخایـر گلیکـوژن و چربی را می سـوزاند و 
متابولیسـم بـدن کاهـش پیـدا می کند تـا انـرژی کمتری 

مصرف شـود.
 ایـن واکنش به نوعی مکانیسـم محافظتی تکاملی اسـت 
کـه مغـز بـا دریافـت سـیگنال های هورمونـی، سـرعت 
سـوخت و سـاز را کاهـش می دهـد تـا از ذخایـر چربـی 
محافظـت کنـد و از گرسـنگی طولانـی مـدت جلوگیری 
نمایـد. همچنیـن عوامل دیگری همچـون کاهش فعالیت 
بدنـی، پایبند نبـودن به رژیـم غذایی، تغییـرات هورمونی، 
مصـرف برخـی داروهـا و حتـی شـرایط فیزیولوژیکـی 
می تواند در ایجاد اسـتپ وزنی نقش داشـته باشـد. اسـتپ 
وزنـی بـه دو نوع اصلـی کاذب و واقعی تقسـیم می شـود. 
در اسـتپ وزنـی کاذب کاهـش وزن ادامـه دارد، اما بسـیار 

کنـد شـده یـا به طـور موقتـی متوقـف می شـود و به طـور 
معمـول خودبه خـود برطـرف می شـود، اما در اسـتپ وزنی 
واقعـی کاهـش وزن بـه طـور کامـل متوقـف شـده و نیاز 
بـه تغییـرات اساسـی در برنامـه غذایـی و ورزشـی بـرای 
شکسـتن ایـن مرحله وجـود دارد. شـناخت علائم اسـتپ 
وزنـی همچون ثابـت ماندن وزن برای چنـد هفته متوالی، 
کاهـش انگیـزه و انـرژی، احسـاس گرسـنگی بیشـتر یـا 
سـیری کمتر و کاهش سـرعت کاهش سـایز بدن به فرد 
کمـک می کنـد تـا به موقع بـرای مقابلـه با ایـن وضعیت 
اقـدام کنـد. بـرای خـروج از اسـتپ وزنـی، راهکارهایـی 
همچـون تغییـر در نـوع و میـزان فعالیت هـای ورزشـی، 
رژیـم  تکنیک هـای  از  اسـتفاده  رژیـم غذایـی،  اصـلاح 
فسـتینگ یا رژیم شـوک و افزایش تحـرک روزانه توصیه 
می شـود. اصلی تریـن دلیـل بـروز اسـتپ وزنـی پیـروی 
نکـردن دقیـق از رژیم غذایی، دریافت بیـش از حد کالری 
مورد نیاز، نداشـتن فعالیت های لازم، اسـترس و بی خوابی 
و واکنـش بدن نسـبت به افزایش متابولیسـم اسـت. یکی 
از کارهایـی کـه می تواند به شکسـتن فـلات کاهش وزن 
کمـک زیـادی کنـد، تجدیـد فعالیت های ورزشـی اسـت. 
از آنجایـی کـه بـا کاهش وزن متابولیسـم بـدن هم کمتر 
می شـود، در نتیجـه میـزان کـم کـردن وزن هـم کنـد 

خواهـد شـد. بـا ایـن حـال مطالعـات نشـان می دهـد که 
ورزش کـردن می توانـد بـا ایـن اثـر مقابله کرده و اسـتپ 
وزنـی را از بیـن ببـرد. به نظر می رسـد تمرینـات مقاومتی 
مؤثرتریـن نـوع ورزش برای کاهش وزن باشـد. از سـوی 
دیگـر مـردم تمایـل دارنـد مقـدار غذایـی کـه می خورنـد 
دسـت کم بگیرنـد. ردیابـی کالری هـا و درشـت مغذی ها، 
پروتئین، چربـی و کربوهیدرات می توانـد اطلاعات دقیقی 
در مـورد میـزان دریافتـی ارائـه دهـد. ایـن کار بـه افـراد 
ایـن امـکان را می دهـد کـه در صـورت نیاز رژیـم غذایی 
خـود را اصـلاح کـرده و بتوانند بر اسـتپ وزنـی خود غلبه 
کننـد. بهتریـن رژیـم غذایی شـامل همـه مـواد مغذی و 
گروه هـای غذایی اسـت. یکـی از اصلی تریـن گزینه هایی 
کـه بـه کاهـش وزن کمـک می کنـد، داشـتن یـک رژیم 
غذایـی سـالم اسـت. یکی از تصـورات غلط بـرای کاهش 
وزن حـذف یـک مـاده غذایـی از رژیـم غذایی اسـت. این 
در حالـی اسـت کـه افـراد بـرای کاهـش وزن و افزایـش 
متابولیسـم بـه یـک سـطح کالـری مشـخص نیـاز دارند. 
حفـظ عـادات سـالم در رژیم غذایـی برای عبور از اسـتپ 
وزنـی بسـیار مهـم اسـت. رژیـم فسـتینگ یـا روزه داری 
متنـاوب یکـی دیگـر از راه حل هایـی اسـت کـه می توانـد 
به شکسـتن اسـتپ وزنی کمـک کنـد. روزه داری متناوب 
ممکن اسـت به افـراد کمک کند کالـری کمتری مصرف 
کننـد، تـوده عضلانـی را حفظ کـرده و میزان متابولیسـم 
خـود را در طـول کاهـش وزن حفـظ کننـد. یکـی دیگـر 
از راه حل هـا بـرای عبـور از اسـتپ وزنـی، شـوک دادن به 
بـدن اسـت. رژیم های شـوک بـرای خارج شـدن از فلات 
کاهـش وزن شـامل حـذف یـک یـا دو فاکتـور اصلـی از 
رژیـم غذایـی می شـوند کـه طـی آن بـه متابولیسـم بدن 
شـوک وارد شـده و کاهـش وزن شـروع می شـود. حـذف 
مـواد غذایـی ناسـالم و نوشـیدنی های الکلـی و قندی نیز 
می توانـد بـه متوقـف کـردن فـلات کاهـش وزن کمـک 
کنـد. مصـرف الکل می توانـد چربی سـوزی را متوقف کند 
و موجـب تجمـع چربـی شـود. نوشـیدنی های قنـدی نیز 
تأثیـر بـدی بـر افزایـش وزن دارنـد. بـرای عبـور از توقف 
وزن بایـد مصرف غذاهای آماده، فسـت فود و سـرخ کردنی 

کنارگذاشت. را 

خارج از گودورزش اصفهان  

 رئیـس فدراسـیون تکوانـدو گفـت: بـه دلیـل نزدیکـی 
فاصلـه زمانـی مسـابقات قهرمانـی جهان و کشـورهای 
اسـلامی دو تیـم بـرای ایـن دو رویـداد خواهیم داشـت.

 هـادی سـاعی در گفت وگـو بـا تسـنیم، در خصـوص 
شـرایط تیم هـای نونهـالان و نوجوانان کشـورمان برای 
حضـور در مسـابقات قهرمانـی آسـیا در مالـزی اظهـار 
داشـت: همان طور کـه می دانیـد اردوهای خـود را تا روز 
گذشـته برگـزار کردیم، امـا روز گذشـته تصمیم گرفتیم 
کـه تیـم نونهـالان را اعـزام نکنیـم. دلیل ایـن تصمیم 
مشـکل پـرواز و تهیـه بلیـت اسـت کـه هنـوز حتـی 
نتوانسـتیم بـرای رده های سـنی بالاتر نیـز بلیت قطعی 

پیـدا کنیم.
ÁÁÁاعزامÁبرایÁتعهدیÁهواپیماییÁهایÁشرکتÁ

کلÁتیمÁهایÁتکواندوÁبهÁمالزیÁندادند
 او تصریـح کـرد: بـا شـرکت های هواپیمایـی مکاتبـات 
زیـادی داشـتیم، امـا آنهـا اعـلام کردنـد کـه بـه دلیـل 
شـرایط پیش آمـده نمی تواننـد تعهـدی برای اعـزام کل 
تیـم بدهنـد. در ایـن شـرایط و باتوجه به مسـیر طولانی 
و سـخت حضـور در مالـزی، بـا مشـورت دوسـتان فنی 
تصمیـم به عدم اعزام رده سـنی نونهالان بگیریم. قطعاً 
درصورتی کـه شـرایط یـک مقدار بـه ثبات برسـد، حتماً 
ایـن نفرات رده سـنی نونهالان کـه در انتخابی ها حضور 
پیـدا کردنـد و در آن شـرایط در اردو بودنـد را بـه یـک 
تورنمنـت اعـزام خواهیـم کرد تـا انگیزه آنها کم نشـود.

ÁÁباشیمÁداشتهÁحضورÁمالزیÁدرÁبایدÁًحتماÁ
 رئیـس فدراسـیون تکوانـدو بـا اشـاره بـه هزینه هـای 
سـنگین تهیـه بلیـت عنـوان کـرد: قیمـت بلیت هـا در 
ایـن شـرایط چندبرابـر شـده و واقعـاً هزینه ها سـنگین 
اسـت. به خاطـر اینکـه بازی هـای آسـیایی جوانـان را در 
منامـه در پیـش داریـم، مسـابقات قهرمانی آسـیا مالزی 
یـک پیش زمینـه بـرای این مسـابقات اسـت و از طرفی 
انتخابـات اتحادیه تکواندو آسـیا نیز قرار اسـت در مالزی 
برگـزار شـود. در ایـن شـرایط سـخت بایـد حتمـاً آنجا 
حضور داشـته باشـیم، امـا تعـداد را کاهش دادیـم و تیم 
نوجوانـان را کـه قرار اسـت در بازی های آسـیایی حضور 

داشـته باشـد را اعـزام خواهیـم کرد.
ÁÁÁخواهدÁحضورÁآسیاÁقهرمانیÁدرÁپاراتکواندوÁ

داشت
 سـاعی در پاسـخ به این سـؤال کـه باتوجه بـه برگزاری 
مسـابقات پاراتکوانـدو قهرمانـی آسـیا ایـن تیـم اعـزام 
خواهد شـد، گفـت: پاراتکواندو نیز اعزام خواهد شـد؛ چرا 
که مسـابقات قهرمانی آسـیا ۴۰ امتیاز دارد و امتیازات آن 
در مسـیر کسـب سـهمیه پارالمپیک ۲۰۲۸ لس آنجلس 

مهم خواهـد بود.
ÁÁÁتکواندو Áاتحادیه ÁرئیسیÁنایب ÁپستÁبرای Á

آسیاÁنامزدÁشدم

 او در مـورد برگـزاری انتخابـات اتحادیـه آسـیا و اینکـه 
ایـران کاندیدایـی خواهـد داشـت، گفـت: بـرای پسـت 
نایب رئیسـی اتحادیـه تکوانـدو آسـیا نامـزد شـدم. برای 
موفقیـت نیز با کشـورهایی کـه ارتباط قوی تـری داریم، 
صحبت هایـی داشـتیم و باید ببینیم شـرایط چگونه رقم 

خواهـد خورد.
ÁÁÁبرایÁجهانÁدانشجویانÁمسابقاتÁدرÁحضورÁ

ماÁخیلیÁمهمÁبود
 رئیـس فدراسـیون تکوانـدو در خصـوص عـدم صـدور 
روادیـد کشـور آلمان بـرای حضـور ملی پوشـان تکواندو 
در مسـابقات دانشـجویان جهـان عنوان کرد: مسـابقات 
دانشـجویان جهـان بـرای مـا خیلـی مهـم بـود. ایـن 
مسـابقات در دوره هـای گذشـته ۲۰ امتیاز داشـت و قرار 

اسـت ایـن دوره ۴۰ امتیاز داشـته باشـد. 
از طرفـی حضـور در ایـن مسـابقات برای بهبود شـرایط 
تیـم مـا خیلـی خـوب بـود. ایـن مسـابقات محدودیـت 
سـنی دارد و نفرات زیر ۲۵ سـال می توانند در آن حضور 
داشـته باشـند. خوشـبختانه اکثر ملی پوشـان ما شـرایط 
حضـور در این مسـابقات را داشـتند و فقـط ناهید کیانی 
به خاطـر اینکـه بالاتـر از ۲۵ سـال اسـت این شـانس را 
نداشـت. سـاعی تصریـح کرد: حضـور در این مسـابقات 
می توانسـت فرصـت کسـب یـک ۴۰ امتیـاز خـوب را 
بـرای مـا فراهم کنـد. ۴۰ امتیازی که بسـیاری از رقبای 
مـا به خاطـر شـرایط سـنی ورزشـکاران خـود امـکان 
می شـد  باعـث  فرصـت  ایـن  نداشـتند.  را  آن  کسـب 
در آسـتانه مسـابقات جهانـی مـا خیلـی جلـو بیفتیـم. از 
طرفـی حضـور در مسـابقات یـک محـک خـوب برای 
کادر فنـی در آسـتانه مسـابقات جهانـی بـود تـا بهتـر از 
شـرایط ملی پوشـان شـناخت پیدا کنند، امـا از حضور در 
ایـن مسـابقات نیـز بـاز ماندیم. همـه کارها بـرای اعزام 

انجـام شـده بود و شـرایط بچه هـا نیز خیلی خـوب بود، 
امـا بـه دلیـل عـدم صـدور روادید ایـن فرصـت را نیز از 

دادیم. دسـت 
ÁÁÁمدالÁمحاسبهÁدنبالÁبهÁجهانیÁفدراسیونÁ

مسابقاتÁمیکسÁدرÁالمپیکÁلسÁآنجلسÁاست
 رئیـس فدراسـیون تکواندو در خصوص حضـور تکواندو 
ایـران در مسـابقات جـام جهانـی کره جنوبی نیـز عنوان 
کـرد: درحالی کـه در دوره گذشـته مسـابقات جام جهانی 
در بخـش بانـوان و آقایـان قهرمـان شـده بودیـم نیـز 
نتوانسـتیم اعزام شـویم. ایـن مسـابقات ۴۰ امتیاز تیمی 
داشـت. قـرار اسـت مسـابقات میکـس جـام جهانـی در 
المپیک ۲۰۲۸ لس آنجلس نیز برگزار شـود و فدراسـیون 
جهانـی در تـلاش اسـت تـا مـدال ایـن مسـابقات در 

رتبه بنـدی مدال هـا محاسـبه شـود. 
حتـی اگـر ایـن اتفـاق نیفتـد نیـز قرار اسـت مسـابقات 
تیمـی در لس آنجلـس برگـزار شـود. امیـدوارم اتفاقـات 
اخیـر در نهایـت باعـث نشـود؛ ماننـد دوره گذشـته در 
مراحـل آخر کسـب سـهمیه المپیـک مجبور بـه حضور 

در مسـابقات قـاره ای شـویم.
در  نوجوانـان  تیم هـای  کادر  اسـت  ایـن  عاقلانـه   
باشـد داشـته  حضـور  جوانـان  آسـیایی  بازی هـای 

 او در پاسـخ بـه ایـن سـؤال کـه کادر فنـی تیم هـای 
نوجوانـان قـرار اسـت در بازی هـای آسـیایی جوانان نیز 
هدایـت ملی پوشـان را برعهـده داشـته باشـند، گفـت: 
بعـد از مسـابقات قهرمانی آسـیا مالزی تصمیـم خواهیم 
گرفـت، اما به احتمـال زیاد کادرفنی تیم هـای دختران و 
پسـران ما همین نفرات باشـند. برای بازی های آسـیایی 
جوانـان بایـد زودتـر اسـامی را اعـلام کـرد و ایـن کار را 
انجـام دادیـم. از طرفـی کادرفنی ما در مسـابقات مالزی 
شـناخت بیشـتری نسـبت بـه بچه هـا پیـدا می کننـد و 

عاقلانـه ایـن اسـت کـه از همیـن کادر اسـتفاده کنیـم.  
سـاعی افـزود: ضمـن اینکـه سـن حضـور در بازی های 
آسـیایی جوانـان یـک سـال پایین تـر از سـن مسـابقات 
نوجوانان قهرمانی آسـیا اعلام شـد و خیلـی از بچه های 
حاضـر در مسـابقات مالـزی نمی تواننـد در بازی هـای 
آسـیایی حضور داشـته باشـند. بـه خاطر همیـن موضوع 
در اردوهـای قهرمانـی آسـیا، تعـدادی از بچه های متولد 
سـال ۸۸ کـه شـرایط حضـور در بازی هـای آسـیایی 
جوانـان را دارند را نگه داشـتیم و در کنـار ۱۰ تکواندوکار 

اعزامـی، ۸ تکوانـدوکار دیگـر را نیـز در اردو داریم.
ÁÁÁاسلامیÁکشورهایÁوÁجهانیÁمسابقاتÁبرایÁ

دوÁتیمÁخواهیمÁداشت
کاهـش سـن  مـورد  در  تکوانـدو  فدراسـیون  رئیـس   
اردونشـینان تیـم ملـی بزرگسـالان عنـوان کـرد: خـدا 
را شـکر حتـی بـا وجـود پاییـن آمـدن سـنی قهرمانـی 
در دنیـای تکوانـدو، شـرایط سـنی تیـم مـا از خیلـی از 
تیم هـای دنیـا نیـز پایین تر اسـت. این موضوع دسـت ما 
را بـرای انتخـاب ترکیب خیلی باز خواهد کرد. مسـابقات 
جهانی چین خیلی به کشـورهای اسـلامی نزدیک است 
و مـا مجبـور هسـتیم دو تیـم داشـته باشـیم. حداقل در 
بخـش آقایان این اتفـاق خواهد افتـاد و در بخش بانوان 
نیـز شـاید مجبور شـویم در یکـی، دو وزن نفـرات ثابت 

داشـته باشیم.
ÁÁÁمسابقاتÁبرایÁکادرفنیÁدوÁازÁکنیمÁمیÁسعیÁ

جهانیÁوÁکشورهایÁاسلامیÁاستفادهÁکنیم
 او در مـورد اینکـه قـرار اسـت دو تیـم بـا دو کادرفنـی 
جداگانه داشـته باشـیم یا کادرفنی تیم ملـی ثابت خواهد 
بـود، گفـت: هنوز در ایـن خصوص تصمیم گیری نشـده 
اسـت، امـا سـعی خواهیـم بـه دلیـل نزدیکی مسـابقات 
کشـورهای اسـلامی و قهرمانـی جهـان از دو کادرفنـی 
اسـتفاده کنیـم. باز هم بایـد ببینیم نظر کمیتـه فنی چه 
چیـزی اسـت و شـرایط چگونـه خواهـد بـود تـا بتوانیم 

تصمیـم بگیریم.
ÁÁکردÁخواهندÁتغییرÁفنیÁکمیتهÁاعضایÁ

 او در مـورد عـدم برگزاری جلسـه کمیتـه فنی و انتخاب 
قطعـی سـرمربی تیم ملـی بانـوان تصریح کـرد: قبل از 
جنگ قصد داشـتیم جلسـه کمیتـه فنی را برگـزار کنیم، 
امـا بـه خاطـر ایـن شـرایط بـه تعویـق افتـاد. اعضـای 
کمیتـه فنـی تغییـر خواهنـد کـرد و با مشـخص شـدن 
نفـرات جدید کمیتـه فنی برگزاری جلسـه کمیته فنی را 
اعـلام خواهیم کرد. ایـن اتفاق احتمالًا بعد از مسـابقات 
قهرمانی آسـیا رده هـای پایه در مالـزی خواهد بود؛ چون 
دیگـر فرصت نیسـت. در حال حاضر خیلـی درگیر تهیه 
بلیـت و شـرایط اعـزام تیـم هسـتیم و امـکان برگزاری 
جلسـه کمیته فنی را نداریم. حتماً در بازگشـت بلافاصله 

ایـن اتفاق خواهـد افتاد.


